
Dnešický zpravodaj – 3/2021

„K uctění hasičů zemřelých při výbuchu v Koryčanech, pozor…“ - stejná slova podob-
ně na stovkách jiných míst zazněla v poledne jednu zářijovou sobotu také u hasičské 
zbrojnice ve Dnešicích. „Připojili jsme se k ostatním dobrovolným a profesionálním  
hasičům, je to naše tichá vzpomínka na nešťastně zemřelé kolegy v Koryčanech,“ řekl ve-
litel jednotky Karel Malý.

Co se děje v obci
Kanalizace Černotín: 

Práce na této stavbě jsou započaty a bu-
dou ve  třech etapách uzavírek průjezd-
nosti. A právě kolem dopravního značení 
stanoveného dle nařízení Policie ČR a do-
pravního odboru MěÚ Stod přišla řada 
připomínek, které jsme museli odmítat 
s  odkazem na  nemožnost změn. Změny 
a jakýkoliv zásah do stanoveného značení 
ze strany obce či zhotovitele stavby jsou 
nepřípustné. Druhým problémem byla 
frézovaná recyklační hmota, která zůsta-
la na  silnici II/270 a  způsobovala škody 
na soukromém majetku. I tyto připomín-
ky byly operativně řešeny spolu se zhoto-
vitelem. Bohužel není zde stanoveno do-
pravní omezení rychlosti, a tak řidiči jezdí 
nepřiměřenou rychlostí ke stavu vozovky, 
čímž dochází k odletu štěrku od pneuma-
tik, a  jak každý z nás ví, co dokáže tako-
vý malý kámen rychlostí střely. Z  těchto 

důvodů prosíme všechny řidiče a občany, 
aby dbali opatrnosti a obrnili se trpělivostí 
v  průběhu stavby, která předpokládáme, 
bude hotova do října 2022.

Nová místní komunikace nad 
„konzumem“: 

Její opravou došlo ke zlepšení životního 
prostředí nejen obyvatel přilehlých rodin-
ných domů, ale celé obce. Co však nastalo 
za  problém. Stalo se jím parkování osob-
ních aut, kde bohužel se lidé mezi sebou 
nemohou domluvit. Pravdou je však jedno. 
Místa stání by měla být pro občany kolem 
této komunikace. Neměli by sem občané 
žijící v  jiných částech obce umisťovat svá 
vozidla popř., což je špatné, zde odstavovat 
nepojízdná auta, či auta dlouhodobě neu-
žívaná, vraky, auta bez STK a značek. Tím-
to majitelům vraků, aut bez STK, popř. bez 
značek hrozí ze zákona postih ve  formě 

odtažení či likvidace na jejich náklady. Při-
tom se tento problém nedotýká pouze této 
komunikace, nýbrž všech míst parkování 
a stání v celé naší obci. Řešení je v lidech. 
Prosím akceptujte volnost parkování či 
stání před ordinacemi lékařů i v okolí pro-
dejny COOP. Řada obyvatel vlastní mno-
ho dopravních prostředků, ale také garáže 
a velké dvory, kam z důvodu pohodlí tato 
auta nestaví.

Vrty:
Uskutečnily se dva hydrogeologické prů-

zkumné vrty – Černotín a Dnešice. Nyní 
čekáme na výsledek jejich kvality vody, vy-
datnosti apod. V příštím roce dojde po vý-
běrovém řízení k  jejich nastrojení, které 
bude odpovídat moderní době. Cena díla 
obou vrtů dohromady bude cca. 5 mil. Kč, 
přičemž již dnes máme přislíbeny dotace 
ve výši 3 mil. Kč.

Jednalo zastupitelstvo
Podzimní jednání zastupitelstva zača-

lo jako vždy procedurálními otázkami 
a zprávou o činnosti rady. V ní bylo třeba 
nové značení hrobů, obytná zóna „Ka-
meničky“ nebo základní návrh rozpoč-
tu. Zastupitelstvo v  následném jednání 
schvalovalo třeba připojení kanalizace 
obce Přestavlky, zakoupení pozemku pod 
odpočívadlem u rybníka Utopený do ma-
jetku obce, důležité byly i dvě obecně zá-
vazné vyhlášky o obecním systému odpa-
dového hospodářství. Opět rozsáhlé bylo 
zdůvodnění předsedy finančního výboru 
o  rozpočtovém opatření vzhledem k  pro-
bíhajícím výdajům a příjmům obce. V dis-
kuzi byly probírány potíže výstavby kana-
lizace v Černotíně vzhledem k nepřesným 
plánům vodovodních přípojek. Řešil se 
i vzhled budoucího prostranství po  likvi-
daci č.p. 13.

Halloween
Poslední říjnovou sobotu, 30., zvou ke  své klubovně na  Kozlici dnešičtí junáci.  

Organizují již tradiční svátek Halloween spojený s vyřezáváním dýní, zdobením per-
níčků, nebude chybět soutěž o nejlepší halloweenskou masku. Začátek v 13.00 hodin.

Budou závody
Dnešičtí dobrovolní hasiči jsou 9. 

října pořadatelem okresního kola 
Závodu požárnické všestrannosti. 
Celkem je přihlášeno na  neveřejné 
závody 52 soutěžních družstev.



U S N E S E N Í z 14. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 
Dnešice ze dne 21.9.2021 v Brklovně ve Dnešicích

Zastupitelstvo obce Dnešice:
A) určuje
1) zapisovatele zápisu: Mgr. Lenka Lipertová
2) ověřovatele zápisu ve složení: Iveta Maříková, Stanislav Ungr
B) volí
1) návrhovou komisi ve složení: Petr Rybín, ing. Ondřej Kubeš, Ingrid Klírová
C) schvaluje
1) upravený program 14. veřejného zasedání zastupitelstva obce Dnešice
2) rozpočtové opatření č. 5/2021
3) odkoupení pozemku p.č. 552/6 v k.ú. Dnešice za kupní cenu ve výši 12.000, - Kč, 
 od Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, Územní pracoviště 
 Plzeň, Radobyčická 14, 301 00 Plzeň.
4) uzavření kupní smlouvy č. UZSVM/P/16957/2021-HMSU s Úřadem pro 
 zastupování státu ve věcech majetkových, Územní pracoviště Plzeň, Radobyčická 
 14, 301 00 Plzeň, za účelem odkoupení par.č. 552/6, za kupní cenu ve výši 
 12 000,-Kč.
5) OZV č. 2/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
6) OZV č. 3/2021 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství
7) uzavření Dohody vlastníků o připojení provozně souvisejících kanalizací pro 
 veřejnou potřebu a jejich vzájemných právech a povinnostech s Obcí Přestavlky, 
 Přestavlky 60, 334 01 Přeštice, IČ: 48333344.
D) bere na vědomí
1) kontrolu plnění usnesení uložených na 13. zasedání ZO
2) zprávu o činnosti RO od posledního zasedání ZO
E) neschvaluje
1) odprodej části pozemku p.č. 759/73 v k.ú. Dnešice pod základovou stanicí firmě 
 Vantage towers s.r.o. IČO: 09056009, Závišova 502/5, Nusle, 140 00 Praha 4.

            .......................................................                     ........................................................
 Vlastimil Polák Karol Polák
 starosta místostarosta

Charitativní cyklomaraton
„Velice zajímavý charitativní závod zalo-

žil před lety Heřman Volf, který upadl na ly-
žích, ochrnul, ale stále byl plný chuti něco 
dělat, něco „podnikat“,“ ve  zkratce akci 
přibližuje Michal Pešek. „Hlavní a vlastně 
základní myšlenkou vzniklé Nadace „Cesta 
za  snem“ je zapojovat handicapované lidi 
zpět do  společnosti prostřednictvím spor-
tu. Vymyslel cyklo-maraton, který jedou 
čtyř nebo osmičlenné týmy a vždy musí být 
v týmu jeden „postižený“ s průkazem ZTP.  
Trasu si mohou rozvrhnout na díly, jak chce 
družstvo, vždy jeden jede a podle domluvy 
na něj na určených místech čekají střídají-
cí jezdci. A handicapovaný člen týmu musí 
ujet minimálně 100 km.“

Michal se takového závodu zúčastnil po-
prvé před třemi roky. Dal dohromady tým 
a jeho kamarádka učitelka mu našla kluka, 
Lukáše, po dětské obrně, pro kterého jeli. 
„Byl to kluk úplně mimo kolektiv, samotář. 
Podařilo se nám v něm postupně probudit 
ctižádost něco zkusit, něco dokázat. Začal 
na  kole jezdit denně, stal se z  něj takový 
„blázen do kola“. A dnes je z něj plnohod-
notný člen týmu, který jel plnou zátěž. A my 
museli hledat jiného „patrona“. Tím se stala 
Jarka, bývala velkou cyklistkou, ale bohužel 
kvůli chorobě začala ztrácet zrak. Hledáme 
i cesty, jak zajistit sbírkou peníze na tricykl, 
aby mohla opět jezdit.“

Letos se jel již 9. ročník a celý maraton 
letos měřil 2  222 km, na  ujetí byl časový 
limit 111 hodin. Start v  Praze a  tam také 
maraton končil. „Samozřejmě se i  závodí, 
i když o tom to úplně není. Nelze srovnávat 
týmy složené jen z  cyklonadšenců nebo ty, 
kde třeba jede cyklistický paralympionik Je-
žek. Ale úplně o tom prostě tento cykloma-
raton není. Je o soudržnosti, ochotě pomoci 
druhým. Proto jsme i  my dali dohromady 
tým, jezdíme pod značkou naší firmy Pešek 
machinery a snažíme se pomoci. Nejprve to 
byl Lukáš, nyní Jarka, příště třeba někdo 
další. Není to jen osm jezdců, ale musí se 
počítat i  doprovodný tým možná stejného 
počtu lidí.“

Úspěšný tým Pešek machinery, účastník charitativního letošního cyklomaratonu,  
ve složení Jarda, Luky, Martin, Bohouš, Michal, Lucka, Radek, Vláďa a Matěj.

Soustředění MH
Soustředění mladých hasičů se kona-

lo jako každý rok, tentokráte již podruhé 
v  Bližanovech. Bylo to několik, bohužel, 
deštivých dní strávených v  překrásném 
prostředí za  účelem stmelení kolektivu 
a  přípravy na  sezonu. Během soustředění 
proběhly orientační závody, zimní olym-
piáda, různé soutěže, poznávání stromů 
a keřů, ale také stezka odvahy a noční hlíd-
ky. Uvidíme jak příští rok.

KM



nAši juBilAnti
červenec
Šestáková Marie 94 let
Ungrová Jitka 70 let
Vokáč Václav 76 let
Štychová Marie 75 let
Regner Zdeněk 81 let
Platzer Václav 77 let
Malá Božena 79 let
Dolejš Zdeněk 76 let

srpen
Kubešová Anna 85 let
Rádlová Jaroslava 81 let
Försterová Barbora 97 let
Kohoutová Marie 76 let
Čechová Františka 81 let

září
Pešková Marie 99 let
Círus Ladislav 77 let
Skokan Ján 92 let
Vraný Josef 75 let

Blahopřejeme!

Podzim ve školce
Nový školní rok jsme zahájili s divadlem 

HRA v MŠ a s pohádkou „O třech prasát-
kách“. Pohádka nám pomohla rozpoznat 
různá domácí zvířata a  tím nám přispěla 
ke  spolupráci s  organizací Českého svazu 
chovatelů ve  Dnešicích na  výtvarné sou-
těži jako tradičně každým rokem. S dětmi 
jsme si nejprve povídali a  prohlíželi ob-
rázky domácích zvířat. Pak se každé z dětí 
samostatně rozhodlo, které si vybere a na-
maluje. Na výstavu jsme přispěli několika 
obrázky ve třech kategoriích.

Pěkné počasí v září „podpořilo“ tvořivé 
odpoledne pro rodiče a  děti na  zahradě 
MŠ s  názvem „Kukuřičné – šiškobraní“. 
Jak sám název napovídá, je to práce s pří-
rodním materiálem a výroba různých „by-
tostí“ ze šišek a  kukuřice. Dále se v  mě-
síci říjnu těšíme do  divadla Alfa v  Plzni 
na loutkovou pohádku a budeme dělat vý-
zdobu k parlamentním volbám.

Bohatý je i  další plánovaný program, 
připravovat budeme kulturní vystoupení 
na  tradiční rozsvícení vánočního stromu, 
chceme uspořádat Mikulášskou nadílku 
i vánoční posezení s rodiči.

J. Soukupová, ředitelka MŠ

Pomoc postižené obci 
tornádem

Také sbory dobrovolných hasičů 
okrsku Dnešice (Černotín, Dnešice, 
Oplot, Soběkury) a  jednotliví čle-
nové přispěli částkou 46  500,- Kč, 
která byla dne 1.7.2021 poukázána 
na účet Městyse Moravská Nová Ves 
č. 1382079379/0800 v. s. 1. Věříme, 
že i  tato skromná částka pomůže 
k tomu překonat tak těžké období. 

Další ulice ve Dnešicích získávají díky no-
vému povrchu a celkovým úpravám pěkný 
vzhled a samozřejmě se tam i lépe jezdí.

Bude drakiáda
Novou akci pro děti připravuje kul-

turní komise obce Dnešice a  Černo-
tínský spolek. 10. října se na poli za bý-
valým hostincem Kravinec směrem 
na  Křížový vrch koná od  14.00 hod. 
velká „Drakiáda“. Soutěžit budou jak 
doma zhotovení draci, tak ti koupe-
ní. Nejlepší budou oceněni a na závěr 
bude možná i nějaké překvapení.

Přijďte v pyžamech
Navázat na  tradici předvánočních 

zábav opět po  covidovém roce chtějí 
místní dobrovolní hasiči. Na 20. listo-
padu ohlašují pořádání dalšího „Pyža-
mového bálu“. Kdo přijde v pyžamu, je 
dvojnásobně vítán. 

Oslavy výročí
S ročním zpožděním způsobeném covi-

dem se na slavnostní schůzi k 130. výročí 
založení sboru sešli dnešičtí dobrovolní 
hasiči. V  sále Brklovny byla pro přítom-
né i  připravena výstavka historických fo-
tografií a  pohárů z  úspěšných hasičských 
soutěží.

Hlavní zprávu, z  velké části zpracova-
nou podle starých kronik, přednesl sta-
rosta sboru Dušan Platzer. Připomněl 
dlouhou cestu „života sboru“ od založení, 
prvé roky existence, potíže činnosti v ob-
dobí válek, další roky, kdy se hasiči změ-
nili na  „požárníky“. Podrobně ve  zprávě 
byly zmíněny poslední roky od minulého 
kulatého výročí. Činnost sboru, výjezdy 
k  požárům či technické pomoci, hasičské 
soutěže, práci s mládeží. Stručně napsáno 
jsou to dvě věty, při čtení zprávy to byla 
řada dlouhých minut. Následovalo předání 
ocenění a medailí či dalších vyznamenání. 
Čestné uznání SDH Dnešice obdržel Mar-
tin Platzer, Radek Krejčí, Martin Hrdon-
ka, Jana Šindelářová, Barbora Kreidlová, 
Jitka Prusíková. Čestné uznání OSH Pj.  
Tomáš Brabenec, Pavla Soukupová, Pa-
vel Kraus. Medaili „Za příkladnou práci“ 
převzali Václav Malý, Drahuna Ausper-
gerová, Marek Baxa a Miroslava Schlaffe-
rová, Čestné uznání KSH Pk. pak Václav 
Brabenec, Pavel Kotas, Tomáš Langmajer, 
Dušan Platzer a Zdeněk Šesták ml. Dlou-
holetá obětavá hasičská činnost Václava 
Auspergera byla oceněna „Řádem svaté-
ho Floriána“ in memoriam. V závěru byla 
oceněna dlouholetá věrnost hasičskému 
sboru, stužku za  10 let členství obdržel 
Pavel Strejc a Michaela Šlesingerová, za 20 
let členství Václav Soukup. Stužku za 30 let 
členství obdržel Josef Klír, Jitka Prusíková 
a Josef Benda ml., za 40 let Josef Štengl. 50 
let ve  sboru již jsou a  stužku převzali Jo-
sef Kadlec, Zdeněk Šesták, Jiří Klír a Josef 
Benda, naposledy bylo oceněno již šedesá-
tileté členství Václava Šlesingera a  Josefa 
Ulrycha.

Medailí Sv. Floriána byla oceněna dlou-
holetá činnost dnešických dobrovolných 
hasičů. U  příležitosti slavnostní schůze 
k 130. výročí založení sboru vyznamenání 
z rukou Josefa Černého, starosty krajského 
sdružení hasičů převzal starosta sboru Du-
šan Platzer.



Obecní úřad pro zájemce z řad důchodců uspořádal zajímavou a pro ně důležitou akci. 
Pod názvem „Pomáháme žít“ se konalo setkání s pracovnicemi Pečovatelské služby Přeštice 
ohledně možné pomoci. Ta vystoupením vedoucí Martiny Rulfové přednesla důchodcům 
možnosti pomoci z oblasti zdravotní, sociální či obyčejné pomoci s nákupy. Vytipováno obcí 
a pozváno bylo přes čtyřicet možných „adeptů“, přišlo pouhých sedm občanek. To je dosti 
tristní počet. Je to o nezájmu či nepotřebě??? Proto se to hodně vylučuje s dosti slýchanými 
názory, že obec pro občany nic nedělá. Toto je jistě jedna z forem hodně potřebné pomoci.

Činnost jednotky
Ani výjezdová jednotka nezahále-

la, v  červnu proběhlo taktické cvičení 
v  Oseku u  Řeneč. Provádělo se plnění le-
tadla, činnost na místě plnění a shoz vody 
z letadla při požáru lesa.

V brzkých ranních hodinách 27. 6 jsme 
byli povoláni na  požár seníku do  Řeneč, 
kde jsme střídali kolegy z  předcházející-
ho dne a pokračovali v zásahu, na kterém 
jsme strávili 10 hodin.

Další taktické cvičení proběhlo v  čer-
venci v  Soběkurech, jednalo se o  dálko-
vou dopravu vody na  dvě ohniska vzdá-
lená od  sebe cca 500 m. Následující den 
jsme byli povoláni operačním střediskem 
na únik plynu do Přestavlk, přetržená pří-
pojka. V měsíci srpnu jsme vyjížděli na po-
žár lesa v Soběkurech. Na takto krátké ob-
dobí celkem dost událostí. 

Velitel jednotky

Družstva na soutěžích
V  činnosti pokračovala také družstva 

mužů a  žen. Postupně se účastnili něko-
lika soutěží. Na  Dolcích obsadili muži 
a ženy shodně druhé místo, při noční sou-
těži v Žákavé za účasti 25 družstev 7. a 19. 
místo, v Dolní Lukavici byla úspěšná obě 
družstva, zvítězili jak muži, tak ženy. Před 
námi je soutěž v  Oplotu a  poslední nás 
čeká v Dobřanech začátkem listopadu.

Pro naše občany byla zajištěna nová služba Z-BOX, což je samoobslužné výdej-
ní místo Zásilkovny, která obyvatelům naší obce výrazně zjednoduší vyzvednutí  
objednaných zásilek. Z-BOX je v provozu od 6.9.2021 a je umístěn vedle autobuso-
vé zastávky blízko prodejny COOP.
OTEVÍRACÍ DOBA:  PO–NE 00:00–23:59 
Standardní úložní doba zásilek jsou 3 dny s možností prodloužení o další 2 dny. 
CO POTŘEBUJETE K VYZVEDNUTÍ ZÁSILKY?
- mobilní aplikaci Zásilkovna a zapnutá mobilní data
- zapnutý Bluetooth a polohové služby (GPS)
- uhrazenou dobírku předem
Dobírku lze uhradit předem přímo v mobilní aplikaci Zásilkovna, nebo online 
přes platební bránu pomocí odkazu, který jste obdrželi v e-mailu. 
IDENTIFIKÁTOR POBOČKY: 13592
Výdejní místo 
Zásilky do 5 kg a součtem stran do 120 cm 
Na tomto výdejním místě nelze platit kartou  
Více informací zde: https://zbox.zasilkovna.cz/

Co dál s „13“ ???
Pozemek včetně objektů byl obcí zakou-

pen v  roce 2017 s  představou, že zde v  r. 
2018 budou stát sociální byty. Nestojí a stát 
dlouho nebudou. O dva roky později totiž 
koupě tohoto objektu, mimochodem za 1 
mil. Kč, což byla cena výhodná, byla na-
padena a soudně řešena do letošního roku. 
Takže jakási pomyslná brzda k využití. 

Dnes, po  několika žádostech občanů 
a nařízeních stavebním odborem, po třech 
vyjádření statikem, máme tzv. povolení 
k  demolici (demoliční výměr) a  můžeme 
vyřešit havarijní stav stavebních objektů. 

Nejkritičtější jsme již vyřešili. Sundání 
střechy stodoly, která ohrožovala bezpeč-
nost obyvatel, silničního provozu u přileh-
lého RD. Bezúplatně za cenu zachovalých 
trámů to provedla firma Tesaři CZ s.r.o..

Nyní nás čeká celková likvidace staveb 
s  provedením recyklace a  selekce jednot-
livých druhů materiálů. Vzniklý prostor 
bude srovnán a  upraven tak, aby později 
sloužil k vypracování studie zastavitelnos-
ti se zachováním původního charakteru 
návsi. Průčelí bude odpovídat v  nové po-
době stávajícímu původnímu vzhledu. 

Podle dostupnosti finančních zdrojů 
a  dotací pak uvažujeme zde vybudovat 
zázemí pro služby (pošta, kadeřník apod.) 
včetně bezbariérových bytů pro seniory 
či startovacích pro mladé rodiny. To však 
spadne do  gesce novým zastupitelům 
po volbách r. 2022.

Náhradou za okresní kolo Klasické sou-
těže byl Pohár starosty OSH v Dobřanech. 
Tato soutěž, kde se běhají štafety a provádí 
útok s  rozhazováním hadic, byla pro nás 
třešničkou na  dortu, a  postup o  příčku 
výše oproti loňskému roku. Ženy obsadily 
3. místo a muži svou soutěž vyhráli. 

KM



Přes nízkou síť
Na  poslední červencový den připravil 

náš spolek tradiční turnaj trojic v  nohej-
bale, za  velké účasti týmů. Zúčastnilo se 
celkem 11 družstev. Moc nás potěšilo, že 
se nejednalo o ryze mužský souboj, ale zú-
častnily se i ženy, a to dokonce ve 3 týmech, 
kdy tvořily smíšená družstva. Týmy byly 
rozděleny do 2 skupin, ve kterých hrál kaž-
dý s každým, a po odehrání zápasů z obou 
skupin, přišel vyřazovací „pavouk“. „Poča-
sí nám přálo, vzhledem k množství zápasů 
se turnaj protáhl do večerních hodin.“ Vítě-
zem se stalo družstvo No name (Jan Petele, 
Zdeněk, Martin), 2. místo pak Máte mák 
(Václav a  Marek Horovi, Zdeněk Gráf) 
a  3. skončil Lazaret (Dan Schuster, Míra 
Šašek, Ondra Kubeš). Chtěla bych poděko-
vat všem organizátorům, obsluze v kiosku 
a udírny, hráčkám a hráčům za příjemně 
strávený sportovní den.

RK

Na  přelomu prázdnin cinkaly ve  svě-
tě olympijské medaile. Tady ve  Dnešicích 
zacinkala, jiná, evropská. Ve stříbrné hod-
notě ji ze závodu Mistrovství Evropy v lo-
vecké kombinované střelbě přivezla člen-
ka místního střeleckého klubu Cinderella 
Michaela Štenglová. Ta „vzácné kovy“ vozí 
pravidelně, letos na  maďarské střelnici 
Csakbereny to byla již čtvrtá za sebou.

Trochu překvapivá je odpověď na průběh 
závodu. „Přiznám, že výsledky průběžně 
nesleduji,“ reagovala Michaela. „Ono to ani 
moc nejde a nemá vlastně cenu, nestřílíme 
jedna za druhou jako třeba na olympiádě, 
ale jsme na  různých stanovištích (kulové 
nebo brokové) a také každé je jinak hodno-
ceno. Třeba broky jsou po čtyřech bodech.“

Pokračuje dále ve stručném hodnocení. 
Nespokojena byla s  trapem. „Normálně 
na tréninku dávám 23 až 24, tady při hlav-
ním závodě jsme „dala“ jen jedenadvacet. 
Dobře vyšel compaq sporting. Spokojená 
jsem byla s  první „kulí“ (196 ze 200), ale 
totálně jsem „zvorala“ tu druhou, tam jsem 
se přehlédla a  „napálila“ soupeřce desítku, 
takže můj součet byl pouhých 178. Tady 
někde jsem ztratila zlato.“ Michaela opět 
skončila za svojí tradiční soupeřkou z Fin-
ska Linnou Laine. „Když ale vezmu, že flin-
tu jsem vlastně v  tréninku neměla v  ruce, 
jen pár závodů a Finka se střelbou vlastně 
živí, tak jsem se stříbrem spokojená.“

Dotaz související s  olympiádou odbý-
vá. „Přiznám, byl o  mě zájem. Lákala mě 
Dukla Praha, Brno, i blízká Plzeň. Ale stří-
lela bych jen jedno, a mě strašně baví tahle 

Domů přivezla evropské stříbro
kombinace vlastně nesourodých disciplín. 
A  taky jsem kladla hodně do  popředí stu-
dium.“

Na  závěr samozřejmě patří ohlédnutí 
a  poděkování. „Poděkovat musím trenéru 
Pavlu Zázvorkovi, nemá to se mnou někdy 
snadné, samozřejmě tátovi, nebýt jeho tak 
bych nestřílela. A hlavně Plzeňskému kraji, 
odboru hejtmana, tam nám fandí a podpo-
rují „co to jen jde“.

Michaela Štenglová, členka dnešického 
klubu Cinderella s  evropskou stříbrnou  
medailí a pohárem za 2. místo.

Další úspěšný tábor 
dnešických skautů

Tábor je pro nás skauty důležitým vy-
vrcholením skautského roku. Vzhledem 
k  tomu, že poslední rok byl pro všechny 
velmi neobvyklý a náš pravidelný kontakt 
byl zásadně omezený, asi všichni se letos 
na tábořiště na Bejkárně těšili ještě o ma-
ličko více. A bylo to znát. Společně jsme si 
vytvořili atmosféru, kde se snad každý cítil 
dobře.

Letošní téma etapové hry byl pravěk, 
proto si účastníci hned na  začátku vy-
tvářeli svůj vlastní oštěp i  pravěký oděv, 
včetně barefoot botiček, v  jejichž výrobě 
nás proškolili manželé Škodovi. Kromě 
mnoha různých sportovních aktivit děti 
zavítaly do  táborového divadla, tančily 
pravěké tance nebo zdokonalovaly svou 
psychickou odolnost i estetické cítění (prá-
ce s keramickou hlínou s Šárkou Tršovou). 
Vyvrcholením táborového programu byl 
pochodový výlet s přespáním pod širákem. 
Tři kmeny, medvědi, želvy a veverky, si do-
kázaly vzájemně pomáhat, spolupracovat 
a hrát fair play, což bylo mnohem důleži-
tější než získané body.

Chtěla bych tímto znovu poděkovat 
všem, kteří se podíleli na přípravě progra-
mu a celkovém zajištění tábora. Dále také 
rodičům, za svěření jejich bezvadných ra-
tolestí a v neposlední řadě samotným dě-
tem, které nás neustále mile překvapují.  

Tereza Benkowitz

V  soupiskách nohejbalových družstev 
jsou stále více vidět ženy. A  také na hřišti  
patřičně umí.

Fotbal do konce podzimu
10.10.2021 Dnešice – Ptenín
17.10.2021 volno
24.10.2021 Dnešice – Soběkury
31.10.2021 Merklín B – Dnešice

Obec připravuje
Několik akcí připravuje také obecní úřad 

se svou kulturní komisí. Šestého listopadu 
se koná tradiční „Lampionový průvod“, 
který vyjde od  požární zbrojnice s  cílo-
vým místem na  Kozlici a  zakončen bude 
opékáním špekáčků. 27. listopadu o prvém 
adventním víkendu s  blížícími se vánoč-
ními svátky se na návsi ve Dnešicích bude 
konat každoročně se opakující rozsvícení 
vánočního stromu, chybět nebude tradiční 
kulturní vystoupení, teplý svařák či klobá-
sa a vše zakončí ohňostroj, začátek v 16.30 
hod. (o den později se bude stromek roz-
svěcet v  Černotíně, kdy organizátorem je 
místní SDH). A čtvrtého prosince se budou 
bavit při muzice děti při Čertovské nadílce, 
která se bude konat v prostorách Brklovny. 
Chybět nebudou soutěže, ani vyhodnocení 
masek.
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Střelnice žije
Bohatý program na  podzimní mě-

síce má před sebou střelecký klub 
Cinderella. 10. října se koná tradiční 
soutěž „brokařů“ – „O pohár starosty 
obce“. V  listopadu zve střelecký klub 
třináctého na „Cinderella Cup“, sedm-
náctého se bude střílet z  brokovnice. 
Do konce roku se pak konají ještě dvě 
kola soutěže střelby ze vzduchovky, 28. 
listopadu a pátého prosince.

Další akce připravuje také dnešický 
KVZ. Čtvrtého prosince rok bude za-
končen soutěží s  dlouholetou tradicí 
„Poslední rána roku“ ve střelbě z pis-
tole a samopalu. Zahajovací soutěž no-
vého roku „První rána“ se bude nově 
střílet jako Memoriál Karla Maška 
a konat se bude 8. ledna 2022.

Mix střelby a zábavy
Opět po  roce se na  konci srpna zájem-

ci střelby a dobré zábavy sešli na dnešické 
střelnici při dalším ročníku „Malorážkové-
ho mixu". Navzdory celkem nepříznivému 
počasí (občas se přehnala dešťová přeháň-
ka) se sešlo 22 soutěžících dvojic. Oproti 
loňskému ročníku se účast nepatrně zved-
la. Vše bylo perfektně připravené, takže 
se těsně po  jedné hodině soutěž zahájila. 
Po odstřílení polorážkové pušky následo-
vala malorážková pistole a třetí disciplínou 
byla střelba na biatlonové sklopky. Koneč-
né pořadí bylo hotové kolem sedmnácté 
hodiny a mohlo proběhnout vyhlášení ví-
tězů. Na prvních třech pozicích se umísti-
li domácí závodníci, a  to v  tomto pořadí:  
1. Langmajer Tomáš, Langmajerová  
Miroslava, 2. Ulrych Jiří, Svobodová  
Vendula, 3. Platzer Dušan, Platzerová 
Petra.

Loučení s prázdninami
V  neděli 29. srpna náš střelecký klub 

Cinderella uspořádal tradiční soutěž pro 
děti nazvanou "Loučení s  prázdninami". 
Účast byla celkem slušná. Sešlo se 26 dětí, 
většinou i s rodiči. Takže jsme mohli sou-
těž zahájit. Probíhala ve 4 disciplínách a to: 
střelba ze vzduchové pušky na klasický pa-
pírový terč, ze vzduchové pistole na kovové 

Střílel se Český pohár
Prvý zářijový víkend ožila místní střel-

nice halasným životem a hlasitou střelbou. 
Místní střelecký klub Cinderella pořádal 
závěrečné kolo Českého poháru v  lovec-
kém parcouru na  150 ran. Zorganizovat 
takový závod s  téměř stovkou účastníků 
nebylo nic snadného, přesto ještě mnozí 
domácí stačili vzít „flintu“ do  ruky a  od-
střílet dvoudenní maraton. Nejúspěš-
nější byla stříbrná evropská medailistka 
Michaela Štenglová, která zvítězila mezi 
ženami a  svým nástřelem by byla nejlep-
ší ještě v  několika mužských kategoriích. 
Přes veškerou organizační práci si zastřílel 
i  předseda klubu Jirka Štengl v  kategorii 
„A“ a  obsadil 11. místo. V  kategorii „C“ 
trumfnul syn tátu, Jirka Šindelář ml. si 
vystřílel bronzový stupínek, jeho táta – Jir-
ka st. obsadil 26. místo, druhý z mladších 
Šindelářů, Martin obsadil sedmé místo 
a Karel Förster šesté.  V kategorii S skončil 
Bohuslav Černý jedenáctý a  Jirka Ulrych 
patnáctý.

Ti nejlepší v jednotlivých kategoriích:
mladší dívky:
1. Nováková Kateřina
2. Langmajerová Nikol
3. Poláková Dominika
starší dívky:
1. Frouzová Štěpánka
2. Dolejšová Aneta
3. Štenglová Natálie Mia

sklopky, z malorážkové pušky na biatlono-
vé sklopky a hod granátem na cíl. Soutěž 
se všem moc líbila a  netrpělivě vyhlíželi 
vyhlášení těch nejlepších. Vítězové obdr-
želi diplomy, medaile a sladkosti. Sladkosti 
obdrželi i  ostatní účastníci. Po  vyhlášení 
následovalo opékání buřtů. 

mladší chlapci:
1. Klička Ondřej
2. Císař Jaroslav
3. Langmajer Tomáš
starší chlapci:
1. Kožíšek Jakub
2. Novák Adam
3. Kozel Aleš

na různých místech Zpravodaje jste 
se mohli dočíst o plánovaných akcích. 
Málo chybí do  dvou desítek, které 
připravily jak organizace, tak obec, 
do konce roku. 

nyní si lze jen přát, aby stále všude-
přítomný covid nám byl „nakloněn“, 
situace se nezhoršila, aby nebylo nut-
no akce rušit. Proto sledujte webové 
stránky obce, kontrolujte úřední des-
ku u  prodejny COOP a  poslouchejte 
místní hlášení, kde případné nutné 
změny budou oznámeny.


